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Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v decembru 2019 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Renata Butala: 
1. Regionalna cesta R3-659 od Kota ob Kolpi do MP Sodevci je zelo v slabem stanju, prav tako 

most, ki povezuje državi (kar nekaj ljudi si je na njem predrlo gume, saj žeblji štrlijo ven). 
Februarja sem dobila odgovor: » Na našo pobudo se pripravlja obnova regionalne ceste R3-
659 od Kota bo Kolpi do MP Sodevci, ker je v zelo slabem stanju in jo reka Kolpa večkrat 
preplavi. Kot v Deskovi vasi bo tudi tu potrebna sočasna obnova vodovoda.« Zanima me ali se 
že ve kdaj se bo začelo v tem delu kaj premikati? Menim, da je pa na mostu potrebno 
takojšnje ukrepanje. 

 
ODGOVOR: 
Glede izvedbe obnove regionalne ceste od Kota ob Kolpi do MP Sodevci v dolžini 750 m ni še nič 
novega. Direkcija RS za ceste nam je na našo pobudo samo odgovorila, da bo obnovo uvrstila v plan. 
Že za obnovo regionalne ceste v Deskovi vasi, ki je tudi povezana z obnovo vodovoda, smo v 
dogovorih od julija 2017, pa kljub pripravljenemu načrtu in sklenjeni služnosti za vodovod še nimamo 
zagotovila, da bo izvedena v l. 2020. Upamo, da bo več spodbudnih informacij po sestanku z novim 
vodstvom DRSI. 
DRSI pripravlja potrebno dokumentacijo in pogodbo za zamenjavo lesenih plohov na slovenskem delu 
mostu čez Kolpo v Sodevcih. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Cesta proti Radencem je bila lansko leto utrjena in na novo asfaltirana. Še vedno pa niso 

urejene brežine. Dnevno ob cesti odmikamo kamenje, suho drevje, kar nekaj večjih skal pa 
čaka primerni trenutek. Po cesti vozi med drugim tudi šolski kombi, hodijo otroci iz CŠOD (v 
skupini je lahko tudi 60 otrok) in drugi. Zanima me kdaj bo ta cesta končno urejena, 
umeščena v prostor ter predvsem varna? 

 
ODGOVOR: 
V letu 2018 smo iz sredstev proračuna občine in RS za investicijsko vzdrževanje lokalnih cest 
zagotovili obnovo 1,3 km LC od priključka na RT-919 proti Radencem. Ob sanaciji vozišča smo izvedli 
tudi lokalne posege v brežinah (posek nevarnih dreves, odstranjevanje »visečih« skal, ureditev 
bankin). Glede postavitve dodatnih mrež za zavarovanje pred padajočim kamenjem smo se z KS Stari 
trg ob Kolpi pogovarjali predvsem o lokaciji na LC pod »Dečino steno«, za kar smo že v letu 2013 imeli 
predračun vzdrževalca CGP d.d. v višini 42.279 EUR z DDV. Izdelani so novi predračuni za postavitve 
mrež v višini 41.863,30 EUR z DDV za LC nad Radenci in 33.298,90 EUR z DDV za LC pod »Derčino 
steno«. Kaj bo možno urediti v naslednjih letih, bo razvidno iz sprejetih proračunov občine. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Plovbni režim na reki Kolpi: V eni od preteklih sej sem zaprosila, da se aktivnosti v zvezi s tem 
nadaljujejo. Poleti je inšpektor obiskal turistične ponudnike in zahteval dovoljenja, vendar Upravna 
enota nikakor ne more izdati dovoljenja brez sprejetega plovbnega režima. Prosim, da se aktivnosti 
peljejo naprej. 
 
 



ODGOVOR: 
Vprašanje s to tematiko je bilo že podano na 6. redni seji Občinskega sveta Občine Črnomelj. Odgovor 
na vprašanje je bil pisno podan v okviru 22. točke dnevnega reda:  Odgovori na vprašanja in pobude 
članov sveta in sicer takoj na naslednji 7. redni seji občinskega sveta.  
V času od 10.5.2019 pa do danes smo bili še v kontaktu s predstavniki Savske komisije. V zadnji 
informaciji, ki smo jo prejeli 17. 10. 2019 sporočajo, da so prejeli odgovor Ministrstva za 
infrastrukturo, direktorat za letalski in pomorski promet Republike Slovenije na osnovi katerega je 
tajništvo Savske komisije pristopilo k izdelavi novega predloga rešitve režima plovbe na reki Kolpi v 
skladu s prejetim odgovorom. Hkrati nas obveščajo, da takoj, ko bodo predlog pripravili nam ga bodo 
predstavili najpozneje do konca tega leta na sestanku, ki ga nameravajo sklicati.   
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU. 
 
Maja Kocjan: 
1. Svet javnega zavoda Osnovna šola Loka Črnomelj ne more sprejeti poslovnika, ker občina 
nima v skladu z zakonodajo veljavnega Odloka o ustanovitvi OŠ Loka. Svet deluje brez veljavnega 
poslovnika, zato bi bilo nujno  potrebno sprejeti odloke o javnih zavodih  v občini Črnomelj. 
 
ODGOVOR: 
Kot je bilo povedano že na sami seji, je občinska uprava pristopila k izdelavi 8 novih odlokov o 
ustanovitvi javnih zavodov. Zadeva je kompleksna, osnutki odlokov so že pripravljeni, sledijo 
usklajevanja s posameznimi javnimi zavodi, nato bo sledila še javna razgrnitev in sprejem na 
občinskem svetu. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
Franc Ivanušič: 
1. Država je postavila ograjo ob reki Kolpi. Vzdrževanje okrog nje je katastrofalno. Nujno 

potrebno je zato na pristojne službe nasloviti poziv za redno vzdrževanje oz. košnjo zemljišč 
do vode vsaj trikrat letno.   

 
ODGOVOR: 
V okviru »Pobude za izboljšanje razmer v obmejnih občinah zaradi nezakonitih prehodov državne 
meje«, katere član je tudi župan Andrej Kavšek, je bila dne 30.9.2019 na Vlado RS, podana tudi 
naslednja zahteva: »Izdelati navodila za čiščenje žične ograje, saj sedanji postopki čiščenja niso 
ustrezni. Sredstva namenjena za čiščenje, so veliko prenizka, neustrezno čiščenje bo povzročilo 
vraščanje ograje v drevje in rastje, kar že kazi okolje«. Odgovor Vlade RS z dne 7.11.2019: »Za 
vzdrževanje okolice postavljenih začasnih tehničnih ovir od leta 2016 skrbijo policijske uprave, na 
območjih katerih so postavljene. Ministrstvo za notranje zadeve preučuje možnost izvedbe skupnega 
javnega naročila za košnjo trave na območju celotne meje z Republiko Hrvaško ter izvaja aktivnosti za 
izvedbo javnega naročila za storitve vzdrževanja začasnih tehničnih ovir na meji z Republiko hrvaško 
na območju šestih policijskih uprav.«  
Na policijo smo naslovili vprašanje in prejeli odgovor, ki je razviden iz priloge št. 1. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 

 
2. Krajane Vinice zanima kaj se dogaja na projektu za umirjanje prometa od trga do šole v 

Vinici? 
 
ODGOVOR: 
Projektna dokumentacija za umirjanje prometa od centra Vinice (križišče R1-218 in RT-919) do 
obračališča pri OŠ Vinica je izdelana in recenzirana. Z Direkcijo RS za infrastrukturo, ki je investitor in 



upravljavec regionalnih cest, se dogovarjamo o izvedbi te prometne ureditve že več let, računamo, da 
se bomo za izvedbo dogovorili v poletnih mesecih leta 2020. Pred tem bomo v regionalno cesto proti 
GD vgradili še manjkajočo fekalno kanalizacijo.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Kakšni so načrti za gradnjo kanalizacije Ogulin, Sečje selo in ostanek Vinice? 
 
ODGOVOR: 
Na kanalizacijskem sistemu Vinica je od leta 2011 do danes zgrajeno 8 km kanalizacij s šestimi 
črpališči in čistilno napravo, ki omogoča priključevanje vseh objektov in turističnih kapacitet iz 
območja tega sistema.  
Za dokončanje kanalizacije v Vinici smo že pričeli z obnovo projektne dokumentacije, pridobljena je 
tudi informativna ponudba oz. ocena vrednosti del ter izveden terenski ogled s predstavniki Direkcije 
RS za infrastrukturo, ki bo podala soglasje za posege v državnih cestah. Predvidevamo, da bo v 
proračunu občine za leto 2020 možno zagotoviti sredstva v višini okoli 200.000 EUR za dokončanje še 
dobrih 500 m kanalizacije v Vinici, podobno v letu 20121 za kanalizacijo v Ogulinu. Za zadnjih 1,6 km 
kanalizacij na tem sistemu v Sečjem selu, vključno s črpališčem s tlačnim vodom, bo sredstva 
potrebno zagotoviti v naslednjih letih, torej 2022 in 2023. Za priključevanje objektov pod regionalno 
cesto v romskem naselju Drenovec bomo poskušali pridobiti sredstva po razpisu za osnovno opremo 
romskih naselij. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Vesna Fabjan: 
1. Kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti v imenu članov odbora podajam pisno 
pobudo. Prosimo, da pristojne občinske službe v skladu z dogovorom čimprej 
uskladijo/dopolnijo/predlagajo nov koncept ideje DAN MLADIH IN MLADINSKA SKUPŠČINA. 
Pojasnilo: V Odboru za družbene dejavnosti smo na prvih srečanjih izoblikovali predlog aktivnosti 
»Dan mladih in Mladinska skupščina« katerih namen je obogatiti življenje mladih v občini in jim 
ponuditi možnost, da sodelujejo, soodločajo in podajo predloge. Predlog vsebine ste svetniki dobili v 
branje v gradivu 8.seje OS. Na željo odbora, kot tudi aktiva ravnateljev, smo sklicali srečanje, ki pa se 
ga ravnatelji 20. 8. 2019 niso udeležili. V dogovoru z županom Andrejem Kavškom in Tamaro Potočar 
(sestankovali smo konec avgusta je bilo dogovorjeno), da bodo pristojne občinske službe razmislile o 
drugih možnostih realizacije, a do sedaj še nismo bili obveščeni o morebitnih novih predlogih. Zato 
pristojne organe pozivamo, da se čimprej opredelijo glede nadaljnjega dela v zastavljeni smeri. 
Generacije mladih prehitro odhajajo iz domačega kraja, zato je vsaka zamujena priložnost 
sooblikovati pogumno, ozaveščeno in načelno osebnost, z željo po prizadevanju in izboljšanju 
pogojev za odraščanje, izgubljena. Ne zamudimo jo. 
 
ODGOVOR: 
Glede na to, da je za izvedbo kakršnegakoli dogodka na temo mladih, potrebno sodelovanje 
»mladih«, posredno to pomeni tudi šol. Menimo, da je potrebno doseči dogovor z aktivom 
ravnateljev glede izvedbe »Dneva mladih in Mladinske skupščine«. Sestanek z Odborom za družbene 
dejavnosti in Aktivom ravnateljev ter županom s sodelavci je sklican za dne 10.12.2019.  
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
2. Občina Črnomelj je leta 2018 prejela certifikat Mladim prijazna občina. Zanima me kako si 

Občina prizadeva ohraniti certifikat? Katere aktivnosti v tej smeri trenutno potekajo? 
 
 



ODGOVOR: 
Z aktivnostmi, na podlagi katerih smo certifikat tudi pridobili, nadaljujemo s ciljem nadgrajevanja. 
Župan je ustanovil tudi posvetovalno telo za področje kakovosti življenja mladih, del katerega so 
mladinske organizacije. S slednjimi se bo redno sestajal s ciljem načrtnega in celovitega obravnavanja 
področja mladine in njenega razvoja, izobraževanja, informiranja ter ostalih potreb v smislu 
ohranjanja pogojev mladim prijazne občine.  
 
Odgovor pripravila: Darja Vukčevič, OU. 
 
3. V zadnjem mesecu je bilo med občani slišati veliko dvomov/pomislekov glede domnevnega 
prenosa oskrbe na domu iz Centra za socialno delo Dolenjske in Bele krajine (enota Črnomelj) na 
Dom starejših občanov Črnomelj. Zavedam se, da je ustanoviteljica DSO in CSD država, a je občina 
dolžna poskrbeti za oskrbo vseh prebivalcev, tudi tistih, ki so socialno najbolj ogroženi! Ne želim se 
opredeljevati ali je sprememba za občane dobra ali ne, saj premalo vem o tem. Želim pa, da smo 
svetniki in občani seznanjeni s spremembo in njenimi posledicami. Prosim pristojno občinsko službo, 
da pridobi odgovore na vprašanja na svetnike ter občane celovito obvesti o spremembi: 
Ali bo socialna oskrba na domu resnično prešla iz CSD na DSO? V mesecu juniju 2019 smo s strani 
Centra za socialno delo Dolenjska in Bela krajina, Enota Črnomelj prejeli obvestilo, da bodo začeli z 
aktivnostmi za prenehanje izvajanja storitve pomoči na domu z 1.1.2020, nato pa še septembra 2019 
sprejet sklep, da bodo predvidoma 1.1.2020 prenehali izvajati socialnovarstveno storitev Pomoč na 
domu. V skladu s 43. členom Zakona o socialnem varstvu občina zagotavlja mrežo javne službe za 
pomoč družini na domu. Zakon o socialnem varstvu določa, da storitve, ki jih zakon določa kot javno 
službo, opravljajo v okviru mreže javne službe pod enakimi pogoji javni socialno varstveni zavodi ter 
druge pravne in fizične osebe, ki pridobijo koncesijo na javnem razpisu. V sled navedenega smo 
opravili informativni pogovor z Dom starejših občanov Črnomelj o možnosti prenosa izvajanja pomoči  
družini na domu. Za izvajanje javne službe pomoč na domu so zainteresirani. 
Zakaj bo do spremembe prišlo? Ali obstaja za to neka obvezujoča zakonska podlaga? Kot smo že 
navedli, smo v mesecu juniju 2019 smo s strani Centra za socialno delo Dolenjska in Bela krajina, 
Enota Črnomelj prejeli obvestilo, da bodo začeli z aktivnostmi za prenehanje izvajanja storitve pomoči 
na domu z 1.1.2020, nato pa še septembra 2019 sprejet sklep, da bodo predvidoma 1.1.2020 
prenehali izvajati socialnovarstveno storitev. Kot glavni razlog navajajo, da center z obstoječo 
strukturo ne more več zagotavljati ustrezne storitve za uporabnike, saj le-ti vse več povprašujejo po 
storitvah v popoldanskem in večernem času ter med vikendi in prazniki. Zakonska podlaga je v 43. 
členu Zakona o socialnem varstvu, kjer je navedeno, da občina zagotavlja mrežo javne službe za 
pomoč družini na domu. 
Ali bodo vsi uporabniki, ki so bili oskrbovani prek CSD, oskrbovani tudi prek DSO? Ali bodo 
oskrbovani na enak način kot so bili prek CSD? V kolikor bo storitev izvajana preko DSO, bodo vsi 
oskrbovanci, ki so bili oskrbovani preko CSD, lahko oskrbovani tudi preko DSO, seveda, če se bodo s 
tem strinjali. Oskrbovani bodo na način, ki je predpisan z zakonodajo, s tem, da se bo storitev sedaj 
lahko izvajala tudi v popoldanskem času ter med vikendi in prazniki. 
Ali se bodo s spremembo spremenile cene za uporabnike? Nov izvajalec storitve, bo moral sprejeti 
ceno, na katero mora občinski svet podati soglasje. 
Ali se bodo spremenili delovni pogoji za oskrbovalke (do sedaj zaposlene na CSD/ po spremembi 
bodo, domnevam, na DSO; bodo primorane prehajati iz dela na terenu v delo v domu in se bodo 
izenačile z negovalkami /oz. ali jim bo z delovno pogodbo v DSO zagotovljeno izključno delo na 
terenu, kot so ga opravljale do sedaj? S prenosom dejavnosti izvajanja storitve pomoči na domu na 
novega izvajalca, se bo hkrati izvedel tudi prenos socialnih oskrbovalcev, s čimer bomo uporabnikom 
omogočili nadaljevanje prejemanja zadevnih storitev. CSD namreč ne more prerazporediti delavk na 
druga delovna mesta. Delovni pogoji socialnih oskrbovalcev bodo usklajeni z veljavno delovnopravno 
zakonodajo. 
Kaj se bo zgodilo, če oskrbovalke ne bodo želele nadaljevati z delom v okviru DSO? Kako bo DSO 
zagotovil dovolj primerne delovne sile za oskrbo na domu? Že tako se dom srečuje s pomanjkanjem 



delovne sile. Prenos delavk bo izveden v skladu z delovnopravno zakonodajo in v kolikor socialne 
oskrbovanke ne bodo podpisale nove pogodbe o zaposlitvi, ne bodo mogle opravljati tega dela. 
Izvajalec storitve bo moral zagotoviti delovno silo za izvedbo storitve. 
Kako bo občina v tem primeru poskrbela za oskrbo na domu? Dejstvo je, da se prebivalstvo stara, 
da so starejši ljudje osamljeni in da večina ne želi bivati v domu dokler to ni nujno potrebno. Dom 
tudi nima toliko kapacitet. Ali občina razmišlja o možnosti  ustanovitve zavoda  in ali je morebiti  
občina pripravljena ponuditi koncesijo?  
Pomoč na domu je v pristojnosti občin, saj občina izbere izvajalca, ki nato storitev izvaja v 'okviru 
mreže javne službe'. Izvajalec storitve je lahko javni zavod ali koncesionar. Občina je na 10. sejo 
občinskega sveta, uvrstila sprejem Odloka o organiziranju in izvajanju javne službe socialnovarstvene 
storitve pomoč družini na domu na območju občine Črnomelj. Z odlokom se določa organizacija 
izvajanja javne službe socialnovarstvene storitve pomoč družini na domu, obliko izvajanja javne 
službe pomoč na domu, upravičence do pomoči na domu, obseg in vrsto storitev, način uveljavljanja 
pravice do pomoči na domu, določitev cene  storitve ter oprostitve plačil. Pomoč na domu se na 
območju občine Črnomelj zagotavlja v okviru javne službe. Javna služba za izvajanje pomoči na domu 
se lahko izvaja na naslednje načine: 

- s sklenitvijo neposredne pogodbe o izvajanju javne službe z javnim socialnovarstvenim 
zavodom, ki izpolnjuje pogoje za opravljanje te dejavnosti, 

- s podelitvijo koncesije, 
- z ustanovitvijo javnega zavoda, ki bo izvajal storitev pomoč na domu. 

Glede na to, da je Dom starejših občanov Črnomelj, izkazal interes za opravljanje navedene storitve, 
občina trenutno ne razmišlja o ustanovitvi posebnega javnega zavoda ali o podelitvi koncesije.  
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
Anton Brula: 
1. Predlaga, da se od petka od 15. ure do nedelje do 22. ure odpre zapornica na parkirišče za 

črnomaljskim gradom in se tako občanom skozi vikend omogoči dodatno parkiranje v 
mestnem jedru Črnomlja. Če bo pobuda sprejeta, naj se postavi ustrezna tabla, na kateri bo 
zapisano dovoljenje za parkiranje na parkirišču izza gradu v času od petka od 15. ure do 
nedelje do 22. ure. 

 
ODGOVOR: 
Prometni znak za parkiranje z dopolnilno tablo je postavljen. Dodatno parkiranje v mestnem jedru oz. 
na parkirišču za črnomaljskim gradom bo omogočeno po zaključku gradbenih del na zakladnici.  
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
Andrej Fabjan: 
1. Na 3. redni seji OS je bil sprejet sklep, da se bo v letošnjem letu obravnavala strategija 

parkiranja v mestnem jedru Črnomlja.  Na eni izmed sej je bilo nato s strani župana 
obrazloženo, da se bo le-ta obravnavala, ko bo v mestnem jedru dokončana investicija. Čaka 
se torej dokončanje navedene investicije in uvrstitve točke glede ureditve parkiranja v 
mestnem jedru Črnomlja. Na to temo so bili županu predloženi tudi podpisi občanov, 
krajanov mestnega jedra, na kar se naj ne pozabi.  

 
ODGOVOR: 
V pripravi je osnutek Odloka o prometni ureditvi v občini Črnomelj, s katerim bo urejeno tudi 
parkiranje v mestnem jedru. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 



2. Ali je bil že podan kakšen odgovor na pobudo za izboljšanje razmer v obmejnih občinah, ki so 
jo župani obmejnih občin naslovili na Vlado RS 30.9.2019? Ali je bil sklican sestanek vseh 
županov, podpisnikov pobude, na konferenco, na kateri si razpravljali o zapisanih pobudah?  

 
ODGOVOR: 
Župan občine Črnomelj je član »Pobude za izboljšanje razmer v obmejnih občinah zaradi nezakonitih 
prehodov državen meje«. 16 županov je 30.9.2019 na Vlado RS naslovilo Pobudo za izboljšanje 
razmer v obmejnih občinah, ki vsebuje 13 zahtev, vse v luči zagotavljanja varnosti in kvalitetnega 
bivanja občanov. Vlada RS je 7.11.2019 sprejela Odgovor na pobudo županov, ki ga prilagamo v 
prilogi št. 2.   
Dne 15.11.2019 je minister za notranje zadeve sprejel Sklep o ustanovitvi delovne skupine za 
proučitev  vplivov nezakonitih migracij na življenje v obmejnih občinah, katere član je tudi župan 
Andrej Kavšek. Naloga delovne skupine je  je proučitev vidikov nezakonitih migracij in analiza 
sistemskih rešitev za obvladovanje vplivov nezakonitih migracij na življenje prebivalcev obmejnih 
območij. Delovna skupina je imela prvi sestanek dne 22.11.2019. Minister za notranje zadeve Boštjan 
Poklukar se je skupaj s predstavniki ministrstev za javno upravo, za okolje in prostor ter za 
infrastrukturo sestal z župani petih obmejnih občin: Črnomlja, Ilirske Bistrice, Kostela, Krškega in 
Podlehnika. Župani so med najbolj resnimi težavami izpostavili negativne vplive na življenje v 
obmejnih občinah. Za njihovo izboljšanje so predlagali postavitev javne razsvetljave, popravilo cest, ki 
so načete zaradi patruljiranja policije in vojske, zagotovitev signala mobilne telefonije in interneta, 
vodovod, zagotovitev ustrezne opreme gasilcem, pa tudi nadomestitev izpada dohodka v turizmu in 
kmetijstvu. Minister je županom zagotovil, da bodo njihove predloge celovito preučili na pristojnih 
ministrstvih. Minister bo k sodelovanju v delovni skupini povabil tudi predstavnike ministrstev za 
obrambo, za gospodarski razvoj in tehnologijo ter za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. Dogovorili 
so se, da bodo težave reševali postopoma, po korakih. (Vir: MNZ, Sporočilo za javnost) 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
3. Tamaro Potočar, OU je občinski svet kot predstavnico Občine Črnomelj imenoval  za članico 

Komisije Vlade Republike Slovenije za zaščito romske skupnosti. Ali se je omenjena komisija 
že sestala, kakšne sklepe je sprejela, ipd.? 

 
ODGOVOR: 
Komisija  Vlade Republike Slovenije za zaščito romske skupnosti, se je sestala na svoji 1. seji dne 
17.9.2019. Komisija deluje kot stalno delovno telo pri Vladi RS, njene naloge pa so predvsem 
spremljanje uresničevanja vladnega programa ukrepov ter ustavnih in zakonskih obveznosti glede 
položaja romske skupnosti v Sloveniji in oblikovanje predlogov in pobud. Sejo je vodil dr. Jernej 
Pikalo, minister za izobraževanje, znanost in šport, predsednik komisije. Na svoji prvi seji je komisija 
potrdila nekaj pomembnejših dokumentov. Potrdila je spremembo poslovnika komisije, ki po novem 
določa, da so na seje stalno vabljeni tudi predstavniki tistih ministrstev in vladnih služb, ki sicer niso 
člani komisije, a se njihove pristojnosti in naloge neposredno ali posredno nanašajo na zagotavljanje 
posebnih pravic pripadnikov romske skupnosti in ustvarjanje pogojev za hitrejše vključevanje 
pripadnikov romske skupnosti. Komisija je potrdila tudi predlog poročila o delu komisije v letu 2018 
in obravnavala predlog Šestega poročila Vlade Republike Slovenije o položaju romske skupnosti v 
Sloveniji ter ga podprla. Ocenila je, da je gradivo primerno za nadaljnji postopek za sprejem na vladi. 
Komisija se je na seji podrobneje seznanila tudi z izvedenimi aktivnostmi od januarja do septembra v 
okviru projekta »Krepitev nacionalnega posvetovalnega procesa v Sloveniji preko nadaljevanja in 
nadgradnje dela Nacionalne platforme za Rome – SIFOROMA3«, ki ga v letu 2019 izvaja vladni Urad 
za narodnosti kot nacionalna kontaktna točka za vključevanje Romov. Komisija je podprla 
nadaljevanje aktivnosti urada v okviru tega projekta. Predstavniki pristojnih ministrstev in vladnih 
služb, ki so nosilci ukrepov Nacionalnega programa ukrepov Vlade Republike Slovenije za Rome za 
obdobje 2017–2021, so komisiji poročali o aktualnih informacijah v zvezi z uresničevanjem ukrepov, 



komisija pa je odločila, da bo ta točka še naprej ostala redna točka sej komisije, saj je za učinkovito 
uresničevanja programa potrebno tudi njegovo redno spremljanje in sprotno odpravljanje 
morebitnih težav pri uresničevanju. Komisija se je seznanila tudi s sklepi vlade v zvezi s postopkom 
priprave programskih dokumentov za izvajanje evropske kohezijske politike za obdobje 2021–2027 in 
s tem v zvezi s potrebo po pripravi novega programskega dokumenta na področju vključevanja 
Romov, ki bo usklajen s Strategijo razvoja Slovenije in bo zajel obdobje od leta 2021 do 2030. 
Predsedujoči je pozval vsa pristojna ministrstva in vladne službe, da aktivno sodelujejo s Službo Vlade 
Republike Slovenije za razvoj in evropsko kohezijsko politiko in vladnim Uradom za narodnosti ter 
aktivno prispevajo k pripravi kakovostnega in učinkovitega programa. Urad za narodnosti bo kot 
koordinator priprave novega dokumenta o poteku priprave na prihodnjih sejah redno seznanjal 
komisijo. Ob koncu seje je komisija obravnavala tudi pobudo združenja Forum romskih svetnikov 
Slovenije, ki je predlagal, da bi se z namenom vzpostavitve dialoga in možnosti sodelovanja 
predstavnikov romske skupnosti v mestnih oziroma občinskih svetih na prihodnje seje komisije redno 
vabilo tudi predstavnika tega združenja. Komisija je pobudo podprla in določila, da se na prihodnje 
seje vabi tudi predstavnika tega foruma. (Vir: Urad Vlade RS za narodnosti, Sporočilo za javnost). 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
Bernarda Kump: 
1. Mestno jedro:  
- Parkiranje v mestnem jedru je zaradi preurejanja mestnega jedra nemogoča situacija in nujno 
potrebno je poiskati dodatne rešitve. Težava s parkiranjem je tako huda, da tudi tisti, ki plačajo 
mesečno karto, nimajo parkirnega mesta. Tudi stanovalci še nimajo navodil kako bodo lahko parkirali 
po dokončanju investicije v mestnem jedru.  
 
ODGOVOR: 
V pripravi je osnutek Odloka o prometni ureditvi v občini Črnomelj, s katerim bo urejeno tudi 
parkiranje v mestnem jedru. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
- Kdaj bo končno prekategorizirana cesta skozi mestno jedro (iz državne v lokalno)? Skozi mestno 
jedro se vozi hlodovina, silaža, cisterne, vlačilci, itd., kar je nesprejemljivo.  
 
ODGOVOR: 
Pogoj za prekategorizacijo oz. premestitev regionalne ceste R1-218 iz mestnega jedra oz. med 
semaforjema na Kolodvorski cesti in Ulici Staneta Rozmana je poleg že zgrajene ceste med Ul. 21. 
oktobra in Kajuhovo ulico tudi sprememba vodenja prometa in programa semaforske naprave v 
križišču Kolodvorske ceste in Ul. 21. oktobra. Po dolgotrajnem usklajevanju z Direkcijo RS za ceste 
smo končno lahko vzdrževalcu CGP d.d. naročili ureditev novega vodenja prometa in takoj za tem 
DRSI ponovno predlagali prekategorizacijo. Po preureditvi prometne signalizacije bo predvidoma še 
letos spremenjen semaforski program, ki bo omogočal promet daljših vozil (vlačilci, tovorna vozila s 
priklopniki) v smeri Ul. 21. oktobra  - Metlika. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 

- Parcela nekdanje Skubceve hiše, ki je bila v lanskem letu porušena, je zanemarjena, nepokošena. 
Nikakor ni v ponos mestu. Kakšni so načrti? 
 
ODGOVOR:  
Parcela je bila začasno počiščena. Z lastnico omenjene parcele je bil razgovor že opravljen in bo 
opravljen ponovno v smeri najema zemljišča za ureditev parkirišč. 



Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU. 
 
2. Varnostna situacija: Varnostna situacija v občini se je poslabšala, občani opozarjajo na številne 

vlome in ostale težave. So kakšni pokazatelji o poslabšanju oz. neposlabšanju varnostne situacije? 
Se dela kaj na zadevi?  

 
ODGOVOR: 
Odgovor komandirja PP Črnomelj je razviden iz priloge št. 1. 
 
3. Na Vojinski cesti je zapora zaradi neurejenega jaška. V izogib zastojem naj se zadeva uredi pred 1. 

novembrom, da bo promet normalno potekal.  
 
ODGOVOR: 
Sanacija pokrova jaška elektrokabelske kanalizacije v cesti je bila izvedena pred 1. novembrom, pred 
temi prazniki je bila zato lahko tudi odstranjena ovira prometa na desnem pasu ceste pred Vojno 
vasjo. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
4. Na križišču Ulice Heroja Starihe pri odcepu za ZD Črnomelj je razbito cestno ogledalo.  
 
ODGOVOR: 
Cestno ogledalo je bilo zamenjano z novim. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Kdaj se bo nadaljevala investicija - pešpot, pločnik na Grajski cesti mimo gostilne Čurk, za 

katero so že pridobljena evropska sredstva?  
 
ODGOVOR: 
Za ureditev šolske pešpoti oziroma pločnika ob Grajski cesti v dolžini 75 m in za obnovo pešpoti med 
Grajsko in Kidričevo ulico smo konec leta 2018 podpisali pogodbo so sofinanciranju projekta iz 
sredstev proračuna EU in RS za ukrepe trajnostne mobilnosti. Ker se je v času priprave na gradnjo 
ugotovilo, da je mešana kanalizacija, ki poteka od Kidričeve ulice delno po pešpoti in delno pa 
zasebnih zemljiščih, v zelo slabem stanju in je potrebna obnove, smo na Ministrstvo za infrastrukturo 
zaprosili za prenos izvedbe in sofinanciranja iz leta 2019 v leto 2020. Predvidevamo, da bo 
kanalizacija iz najemnin oz. omrežnin obnovljena spomladi, v času šolskih počitnic leto 2020 pa 
končno zgrajen pločnik na šolski poti bo Grajski cesti in obnovljena peš pot med Grajsko in Kidričevo 
ulico. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Mira Radojčič: 
1. Neposredno ob cesti Črnomelj-Tribuče na desni strani je nekdo odložil dva kupa smeti. To 

tam ne sodi.  
 
ODGOVOR: 
Vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva je zadevo v nadaljnje reševanje predal Ministrstvo za 
okolje in prostor Inšpektoratu RS za okolje in prostor Območni enoti Novo mesto. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 



Jaka Birkelbach: 
1. V rebalansu proračuna je za ureditev mestnega jedra Črnomelj predvidenih 100.000 EUR, 

vendar zelo malo porabljenih. V prejšnjem mandatu OS, ko je bil član Odbora za turizem in 
varstvo okolja, je odbor vsako leto obravnaval plan dela in urejanja mestnega jedra. Glede na 
to, da je že oktober, ga zanima ali se to letos opušča?  

 
ODGOVOR: 
Sredstva za ureditev mestnega jedra Črnomelj se v letih 2018, 2019 in 2020 usmerjajo zgolj v obnovo 
Ulice Mirana Jarca  in dela Lojzeta Fabjana. Podlaga za pripravo plana dela in urejanja mestnega jedra 
je »Načrt upravljanja za mestno jedro Črnomelj«, ki je potekel, zato je potrebno pripraviti nov načrt 
upravljanja in opredeliti aktivnosti za naslednje obdobje.  
 
Odgovor pripravila: Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
2. Kako potekajo aktivnosti za ureditev parkirnega prostora na lokaciji bivšega Belsada? 
 
ODGOVOR: 
Glede parkirnega prostora na lokaciji bivšega Belsada imamo sklenjeno najemno pogodbo, ki velja od 
1. 12. 2019.  Parkirišče je že ograjeno ter označeno s prometnim znakom in se lahko uporablja.  
Občina Črnomelj bo dodatno dogradila še dve svetilki javne razsvetljave. 
 
Odgovor pripravila: Tanja Ramuta, OU. 
 
Zalka Bosanac: 
1. Kdaj nazadnje je bil narejen pregled mostu čez Kolpo na Vinici in ali most ustreza tovrstnemu 

prometu? 
 
ODGOVOR: 
Most čez reko Kolpo v Vinici je bil pregledan aprila leta 2017, o pregledu je izdelano Poročilo ZAG št. 
P 0412/17-620 z oceno varnosti mostu z 30. 4. 2017. V zaključku poročila je podana ocena, da ne 
glede na slabo stanje mostu omejitev prometne obtežbe ni potrebna. Takšnemu zaključku botruje 
nepričakovano močna armatura betonskih nosilcev mostu, ki kljub koroziji na več mestih ni bistveno 
zmanjšana. Zaradi slabšanja stanja mostu pa je ocena omejena na 6 let kar pomeni, da bi v letu 2023 
po ponovnem pregledu lahko prišlo do omejitve prometne obtežbe.  Da do tega ne bi prišlo, smo 
junija 2017 Direkciji RS za infrastrukturo predlagali, da v naslednjih nekaj letih pripravi in zagotovi 
sanacijo mostu. V letu 2018 je DRSI naročila projektno dokumentacijo za rekonstrukcijo mostu, ki je 
že izdelana. Kdaj bo most obnovljen še ni znano, v osnutku 6 letnega drsnega plana DRSI za obnove 
premostitvenih objektov od l. 2019 – 2025 je v 5 prioritetni skupini oziroma na 62 mestu. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Leopold Perko: 
1. Delovni čas finančne pisarne v Črnomlju se je zmanjšal na en dan v tednu, kar pomeni, da 

bomo lahko kmalu ostali brez davčne pisarne v Črnomlju. To je nesprejemljivo, zato je 
potrebno apelirati na pristojne službe, da do tega ne pride.  

 
ODGOVOR: 
Odgovor direktorja Generalnega finančnega urada Ljubljana vam prilagamo v prilogi št. 3. 
 
Maja Kocjan: 
1. Na pokopališču v Vojni vasi sta pokopani dve neznani osebi. Ali gre za neznani osebi, ki sta se 

utopili v reki Kolpi? Ali je stroške pokopa krila občina? Bo država povrnila stroške občini? 



ODGOVOR:  
Predlagan je bil začasni pokop, ki se je izvedel na podlagi Zakona o pogrebni in pokopališki dejavnosti, 
saj sta bili obe trupli v prostorih izvajalca javne službe (Komunala Novo mesto, d.o.o.) več kot 60 dni 
(iskanje identitete). Zakonska obveza je do 60 dni - 3. točka 10. člena Zakona o pokopališki in 
pogrebni dejavnosti (Uradni list RS št. 62/16). Po preteku 60. dni je izvajalec dolžan obvestiti občino, 
v tem primeru je to Občina Črnomelj, ker sta bili obe trupli najdeni na našem območju. Po nam 
znanih podatkih države ne pokriva teh stroškov. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 
 
Matej Banovec: 
1. Iz strani Vojne vasi je dostop na akvadukt nevaren, zato se ga naj primerno uredi. 
 
ODGOVOR: 
V zvezi z dostopom iz strani Vojnske ceste na akvadukt vas obveščamo, da je za ureditev priključne 
poti in pripadajočih brežin akvadukta na trasi povezovalne poti Majer – Vojinska cesta preko brvi – 
akvadukta čez Lahinjo v Črnomlju sklican sestanek s projektantom ter vsemi  pristojnimi in sicer iz 
Zavoda RS za varstvo narave, Direkcije RS za vode in JP Komunala Črnomelj. Na sestanku naj bi se po 
ogledu na terenu pogovorili o potrebi in možnih različnih variantah dostopa do akvadukta oziroma 
Lahinje za potrebe vzdrževanja vodotoka in pripadajočih brežin. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
2. Na kakšen način občina razpolaga z naročili in povpraševanji izpod mejne vrednosti 20.000 

EUR? 
 
ODGOVOR: 
V skladu z ZJN-3 mora naročnik pri evidenčnih javnih naročilih upoštevati načela gospodarnosti, 
učinkovitosti in uspešnosti, pa tudi načelo transparentnosti. To pomeni, da mora evidenčna javna 
naročila oddajati na finančno racionalen način. Prav tako velja, da mora naročnik voditi evidenco o 
oddaji evidenčnih javnih naročil, ta pa zajema: navedbo predmeta, vrsto predmeta, vrednost javnega 
naročila brez DDV.  
Povpraševanja pod mejno vrednostjo se izvajajo prek spletnih strani, elektronske pošte, telefonsko. 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 
Zoran Špec: 
1. Prihaja do prometnih nesreč v Kočevju na priključku na obvoznico, zato predlaga dodatni 

zaris križišča.  
 
ODGOVOR: 
Priključek na obvoznico v Ulici Kočevje v Črnomlju je križišče, v katerem se na regionalno cesto R1-
218, odsek 1213 (prednostna smer) priključuje lokalna cesta LC 054420 Ulica Kočevje. Priključek je 
izveden v skladu s projektno dokumentacijo za obvoznico, ki jo je kot upravljavec regionalnih cest 
zagotovila Direkcija RS za infrastrukturo. Glede preureditve tega križišča kakor tudi križišča na severni 
strani pri nadvozu obvoznice (R1-216/1178) nad železniško progo se bomo dogovorili na sestanku z 
vodstvom DRSI, za katerega smo že zaprosili. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
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Na podlagi šestega odstavka 21. člena Zakona o Vladi Republike Slovenije (Uradni list RS, 

št. 24/05 – uradno prečiščeno besedilo, 109/08, 38/10 – ZUKN, 8/12, 21/13, 47/13 – ZDU-1G, 

65/14 in 55/17) je Vlada Republike Slovenije na 87. dopisni seji dne 7. 11. 2019 pod točko 26

sprejela naslednji

S K L E P :

Vlada Republike Slovenije je sprejela Odgovor na pobudo županov za izboljšanje razmer v 

obmejnih občinah zaradi nezakonitih prehodov državne meje in ga pošlje podpisnikom Pobude 

za zaščito prebivalcev in bivalnega okolja zaradi nezakonitih migracij.

mag. Barbara Peternelj

namestnica generalnega sekretarja

Priloga:

– Odgovor na pobudo županov za izboljšanje razmer v obmejnih občinah zaradi 

nezakonitih prehodov državne meje

Prejmejo:

– Občina Kostel

– Občina Ilirska Bistrica

– Občina Hrpelje-Kozina

– Občina Metlika

– Občina Osilnica

– Občina Loška dolina

– Občina Loški Potok

– Občina Črnomelj

– Občina Podlehnik

– Občina Zavrč

– Občina Središče ob Dravi

– Občina Ormož

– Občina Krško

– Občina Brežice
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– Občina Šentjernej

– Občina Kostanjevica na Krki

V vednost:

– Ministrstvo za notranje zadeve

– Ministrstvo za finance

– Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo

– Ministrstvo za javno upravo

– Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano

– Ministrstvo za obrambo

– Ministrstvo za okolje in prostor

– Ministrstvo za zdravje

– Služba Vlade Republike Slovenije za zakonodajo

– Urad Vlade Republike Slovenije za komuniciranje

– Urad Vlade Republike Slovenije za oskrbo in integracijo migrantov
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Odgovor na pobudo županov za izboljšanje razmer v obmejnih občinah zaradi 

nezakonitih prehodov državne meje

Zveza: Dopis št. 214-1/2019 z dne 30. 9. 2019 

Vlada Republike Slovenije (v nadaljnjem besedilu: Vlada) je prejela pobudo županov za 

izboljšanje razmer v obmejnih občinah, v kateri navajajo težave, s katerimi se soočajo obmejne 

občine zaradi povečanega števila nedovoljenih prehodov državne meje. 

Predstavniki Vlade Republike Slovenije so večkrat obiskali občine, ki so s problematiko 

nedovoljenih prehodov državne meje najbolj prizadete, in na tej podlagi je Vlada sprejela več 

ukrepov. Ocenjujemo, da so sprejeti ukrepi učinkoviti, pa tudi sorazmerni, vendar nekatere 

občine v Republiki Sloveniji bremenijo bolj kot druge. 

V obdobju od 1. 1. do 23. 10. 2019 je slovenska policija zaradi nezakonitega prestopa meje 

obravnavala 13.439 tujcev (lani v istem obdobju 7.934), kar predstavlja 69,4 % povečanje glede 

na enako obdobje lani.  

Slovenska policija je že v lanskem letu intenzivirala aktivnosti za preprečevanje in odkrivanje 

tihotapljenja migrantov. Tako je policija do 23. 10. 2019 obravnavala 267 primerov, v katerih je 

bilo prijetih 383 tihotapcev ljudi. Podatki kažejo, da policija dobro nadzoruje zunanjo mejo, da se

zaveda svoje odgovornosti in ostaja kredibilen partner schengenskega prostora.

Slovenija v celoti nadzoruje migracijske razmere v državi na več ravneh: lokalne policijske 

postaje učinkovito opravljajo svoje naloge, z državnega nivoja je Policija okrepila svojo 

prisotnost na mejnem območju in prerazporedila kadrovske sile. Sklep ministra za notranje 

zadeve glede pomožnih policistov v letu 2019 omogoča policijskim upravam, da pomožne 

policiste napotijo tudi na delo pri nadzoru državne meje.  

Prav tako pristojni organi Republike Slovenije aktivno sodelujejo z varnostnimi organi sosednjih 

držav. Med drugim je Slovenija pozvala Hrvaško, da bi okrepili mešane patrulje in druge oblike 

koordiniranega nadzora meje. 

Vsi opisani ukrepi so usmerjeni v odkrivanje in preprečevanje nezakonitih vstopov na ozemlje 

Republike Slovenije in Vlada ocenjuje, da so sorazmerni in učinkoviti.

Strinjamo se, da je s pomočjo modernih tehničnih sredstev mogoče povečati učinkovitost 

nadzora državne meje. Slovenska policija že uporablja sodobna tehnična sredstva, kot so 

dodatne začasne tehnične ovire, dodatne kamere za videonadzor meje, helikopterski nadzori, 

sistem uporabe dronov za nadzor meje. Poleg tega so vzpostavljene posebne policijske enote 

za izvajanje izravnalnih ukrepov v notranjosti, okrepljeno je pridobivanje 

kriminalistično-obveščevalnih podatkov in preiskovanje organizirane kriminalitete.
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Z nabavo tehnične opreme za pomoč pri nadzoru meje bo slovenska policija nadaljevala, saj je 

za ta namen v EU Skladu za notranjo varnost predvidela sredstva tudi v letu 2020.

Slovenska policija napotuje policiste na delo glede na lastne analize in ugotovitve ter glede na 

potrebe po posameznih policijskih upravah, ki izhajajo iz njihove obremenjenost z ilegalnimi 

prehodi in dejanskega števila patrulj na policijski upravi. 

Pri varovanju meje pripadniki Slovenske vojske dajejo policiji tako kadrovsko kot tudi tehnično 

pomoč. Policija na podlagi sodelovanja z vojsko izvaja skupno patruljiranje, nadzor meje z 

uporabo dronov Slovenske vojske ter delo na opazovalnicah. Od avgusta naprej Slovenska 

vojska skupaj s policisti izvaja opazovanja državne meje s helikopterji Slovenske vojske. Za 

izvajanje te naloge je bilo dodatno usposobljenih 22 policistov iz obmejnih policijskih uprav.

Pripadniki Slovenske vojske, ki sodelujejo s policijo v mešanih patruljah pri obravnavanju 

ilegalnih prehodov meje, nimajo policijskih pooblastil in izključno varujejo postopek, ki ga 

izvajajo policisti. 

Sodelovanje pripadnikov Slovenske vojske pomeni veliko dodano vrednost za Policijo, saj ta 

lahko organizira več patrulj za varovanje državne meje in razporeditev patrulj na več točk, kjer 

je tveganje za nezakonite prehode največje.

Možnost podelitve izjemnih pooblastil Slovenski vojski določa 37.a člen Zakona o obrambi 

(Uradni list RS, št. 103/04 – uradno prečiščeno besedilo in 95/15), ki ga na predlog Vlade lahko 

potrdi le Državni zbor, z dvotretjinsko večino glasov navzočih poslancev. Državni zbor lahko 

aktivira ta člen, če to zahtevajo varnostne razmere. Gre za razmere, ko mora država učinkovito 

obvladati humanitarne in varnostne situacije in je zaradi tega izjemoma treba poleg policije

angažirati tudi Slovensko vojsko, ker je samo tako mogoče zavarovati varnost državljanov in 

drugih oseb, njihovega premoženja ter varnosti države na splošno. V tem primeru bi pripadniki 

Slovenske vojske skupaj s policijo izjemoma pri širšem varovanju državne meje, v skladu z 

načrti in po predhodni odločitvi vlade, uporabljali izjemna pooblastila – opozarjanje, 

napotovanje, začasna omejitev gibanja oseb ter sodelovanje pri obvladovanju skupin in množic. 

Pri aktivaciji navedenega člena gre za izjemen ukrep, ki sme trajati le nujno potreben čas za 

izvedbo, vendar ne več kot tri mesece. 

Glede na izkušnje policije je postavitev začasnih tehničnih ovir na območjih, ki so obremenjena 

z migracijami, učinkovit ukrep, saj znatno olajšajo njeno delo. Pri postavitvi ovir policija sodeluje 

z lokalno skupnostjo z namenom, da bi bile čim bolj sprejemljive za lokalne prebivalce. 

Za vzdrževanje okolice postavljenih začasnih tehničnih ovir od leta 2016 skrbijo policijske 

uprave, na območju katerih so postavljene. Ministrstvo za notranje zadeve preučuje možnost 

izvedbe skupnega javnega naročila za košnjo trave na območju celotne meje z Republiko 

Hrvaško ter izvaja aktivnosti za izvedbo javnega naročila za storitve vzdrževanje začasnih 

tehničnih ovir na meji z Republiko Hrvaško na območju šestih policijskih uprav.

Po podatkih Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je v Sloveniji 12.165 km gozdnih 

cest. Te so namenjene predvsem gospodarjenju z gozdom in so sestavni del gozda. Imajo javni

značaj, kar pomeni, da jih praviloma lahko na lastno odgovornost uporabljajo tudi drugi 

uporabniki v skladu z režimom uporabe, ki ga določi Zavod za gozdove v sodelovanju z lastniki 

gozdov. Izvedbo vzdrževanja gozdnih cest zagotavlja lokalna skupnost v vseh gozdovih ne 

glede na lastništvo. Program vzdrževanja pripravi Zavod za gozdove v sodelovanju z lokalno 

skupnostjo. Sredstva za vzdrževanje gozdnih cest se zagotavljajo iz treh virov: lastnikov 
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gozdov, državnega proračuna in občin. Najvišja so sredstva lastnikov gozdov (v letu 2019 

2.920.708 evrov), ki plačujejo t. i. pristojbine, te so odvisne od višine katastrskega dohodka, saj 

se plačujejo v višini 14,7 % od katastrskega dohodka zasebnih gozdov in 20 % od katastrskega 

dohodka državnih gozdov. Sledijo sredstva proračuna Republike Slovenije (1.438.557 evrov), ki 

so poleg potreb na terenu določena tudi glede na sredstva pristojbin, in sicer morajo sredstva 

proračuna Republike Slovenije biti v višini deleža javnega značaja gozdnih cest, ta je trenutno 

33 %. Precejšnja so tudi sredstva občin (cca. 1,3 mio. evrov), ki pa niso sistemska oziroma jih 

za vzdrževanje gozdnih cest namenijo le posamezne občine, večinoma tiste, kjer je delež 

javnega značaja visok. Tako bodo skupno sredstva za vzdrževanje gozdnih cest v letu 2019 

znašala predvidoma okrog 5,3 mio. evrov. V prihodnjih dveh letih bodo ta sredstva povečana 

zaradi poškodovanosti gozdnih cest po ujmah in dviga katastrskega dohodka od gozdnih 

zemljišč, s čimer se povečajo pristojbine in s tem potreben vložek Republike Slovenije zaradi 

zagotavljanja 33 odstotnega sofinanciranja vzdrževanja gozdnih cest zaradi njihovega 33 

odstotnega javnega značaja. 

Preglednica 1: Okvirna napoved naraščanja sredstev za vzdrževanje gozdnih cest (pristojbin in 

Proračuna Republike Slovenije) v obdobju od leta 2019 do 2021 v obmejnih občinah.

Ime občine Dolžina gozdnih 

cest (km)

Sredstva v letu 

2019 (eur)

Sredstva v letu 

2020 (eur)

Sredstva v letu 

2021 (eur)

Kostel 23,76 8.632,40 11.740,06 15.614,28

Ilirska Bistrica 396,38 141.829,78 192.888,50 256.541,71

Hrpelje-Kozina 64,43 23.491,32 31.948,20 42.491,10

Metlika 30,70 10.975,55 14.926,74 19.852,57

Osilnica 9,09 2.882,51 3.920,21 5.213,88

Loška dolina 207,32 74.202,72 100.915,70 134.217,88

Loški Potok 180,15 60.745,01 82.613,21 109.875,57

Črnomelj 193,24 68.129,57 92.656,22 123.232,77

Podlehnik 11,39 4.289,93 5.834,30 7.759,62

Zavrč 1,40 479,57 652,21 867,44

Središče ob Dravi 7,98 2.645,61 3.598,03 4.785,37

Ormož 9,58 3.130,47 4.257,44 5.662,40

Krško 71,62 25.717,02 34.975,15 46.516,95

Brežice 61,75 20.675,96 28.119,31 37.398,68

Šentjernej 41,68 16.059,97 21.841,55 29.049,27

Kostanjevica na 

Krki

40,33 14.830,70 20.169,75 26.825,77

Za gradnjo in vzdrževanje lokalne cestne infrastrukture v skladu z Zakonom o gospodarjenju z 

gozdovi v lasti Republike Slovenije (Uradni list RS, št. 9/16) prejmejo občine del (25 %) letnega 

nadomestila (20 % od prihodkov od prodaje lesa iz državnih gozdov).

Letos je posamezna občina, v kateri ležijo državni gozdovi, ki jih upravlja družba Slovenski 

državni gozdovi d. o. o., prejela sorazmerni del od vrednosti 3.642.871,54 evra (25 % od 

14.571.486,15 evra – ta znesek predstavlja letno nadomestilo za upravljanje državnih gozdov), 

in sicer glede na realizirani posek (neto m3) v tej občini. 
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Preglednica 2: Sredstva, ki so jih občine prejele letos z naslova letnega nadomestila oziroma 

gospodarjenja z državnimi gozdovi za gradnjo in vzdrževanje lokalne cestne infrastrukture:

Ime občine Sredstva (eur) za lokalno infrastrukturo

Kostel 35.072,99

Ilirska Bistrica 99.624,77

Hrpelje-Kozina 1.665,48

Metlika 864,72

Osilnica 2.487,38

Loška dolina 477.190,49

Loški Potok 92.587,09

Črnomelj 14.444,27

Podlehnik /

Zavrč 371,49

Središče ob Dravi 4.103,42

Ormož 3.166,89

Krško 6.183,68

Brežice 12.168,04

Šentjernej 881,10

Kostanjevica na Krki /

Na Ministrstvu za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano zagotavljajo v okviru Programa razvoja 

podeželja Republike Slovenije 2014–2020 sredstva za ureditev gozdne infrastrukture

(9,6 mio. evrov). To so naložbe v gradnjo in rekonstrukcijo gozdnih cest in gozdnih vlak ter 

pripravo gozdnih vlak. Upravičenci so lastniki gozda, lahko tudi občina ali združenje občin, če je 

ureditev gozdne infrastrukture del občinskega načrta razvojnih programov. Glavni pogoj 

upravičenosti je, da se naložba lahko izvaja na območjih, na katerih dejanska odprtost z 

gozdnimi prometnicami po izvedeni naložbi ne presega optimalne odprtosti. Delež 

sofinanciranja je 50 % upravičenih stroškov. Objava javnega razpisa se predvideva v prvi 

polovici leta 2020.

Občine so Vlado večkrat opozorile, da se na svojem območju srečujejo z odpadki, ki so 

posledica nelegalnih prehodov meje. Vlada Republike Slovenije je zato sprejela sklep, da za 

odstranitev nezakonito odloženih odpadkov občinam povrne stroške v skladu s predpisom, ki 

določa metodologijo za oblikovanje cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva 

okolja. Podlaga za plačilo stroškov iz tega sklepa sta informacija Policije, ki jo posreduje Uradu 

Vlade Republike Slovenije za oskrbo in integracijo migrantov, s katero sta ugotovljeni lokacija in 

vrsta odpadkov z navedbo, da so odpadki nastali kot posledica nezakonitih prehodov državne 

meje, in zahtevek občine, utemeljen in dokumentiran z listinsko dokumentacijo. 

Urad Vlade Republike Slovenije za oskrbo in integracijo migrantov, ki izvede povrnitev stroškov 

iz tega sklepa, v dvomu glede okvirne količine, vrste odpadkov in višine zahtevka občine, za 

potrditev izplačila zaprosi Ministrstvo za okolje in prostor.

Glede najdenih odpadkov pa velja, da prebivalci o lokacijah obveščajo pristojne službe 

(inšpekcijske službe v občinah, policijo), ki zagotavljajo strokovno izvedbo prevzema in 

obdelave odpadkov, kar sicer velja za vsa črna odlagališča odpadkov na območju Republike 

Slovenije. 
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Uprava Republike Slovenije za zaščito in reševanje (v nadaljnjem besedilu: URSZRS) je 

seznanjena s problematiko in s pobudami lokalnih skupnosti v zvezi z navedeno problematiko, 

ki so bile zadnjič usklajevane ob obisku županov v mesecu juliju 2019. URSZR sodeluje tako z 

župani obmejnih občin kot tudi vodstvi gasilskih organizacij na lokalni ravni. Nekatere izmed 

pobud lokalnih skupnosti so že realizirane, nekatere pa so v fazi realizacije, kot je navedeno v 

nadaljevanju.

Zagotavljanje pogojev za delovanje javne lokalne gasilske službe je v izvirni pristojnosti lokalne 

skupnosti skladno s šestim členom Zakona o gasilstvu (Uradni list RS, št. 113/05 – uradno 

prečiščeno besedilo in 23/19). Glede na občinske ocene ogroženosti (gozdnatost občine) bi bilo 

pričakovati, da je zagotovljena tudi oprema za gašenje požarov v naravnem okolju. Kljub temu 

je URSZR izjemoma PGD Vas-Fara (občina Kostel) zagotovila del opreme za gašenje gozdnih 

požarov iz državnih rezerv materialnih sredstev za zaščito, reševanje in pomoč, namenjenih za 

gašenje požarov na območju Krasa (10 kombinezonov za gašenje gozdnih požarov, 

20 respiratorjev, 20 kosov zaščitnih mask pred plini, 2 izpihovalnika zraka, 5 gasilskih 

protipožarnih metel, 5 gasilskih nahrbtnikov za vodo (25 litrov) in motorno žago 

HUSQVARNA 61 FF).

Enotedensko usposabljanje po programu usposabljanja gasilcev za gašenje požarov v 

naravnem okolju izvaja Gasilska zveza Slovenije, za kar je potrebna prijava s strani 

prostovoljnih gasilskih društev.

V letu 2018 je bil dosežen dogovor glede reševanja na vodi in iz vode na območju občine 

Črnomelj. Skladno z dogovorom je URSZR organizirala usposabljanje, Gasilska zveza Črnomelj 

pa je na usposabljanje napotila 13 gasilcev, od katerih jih je 6 uspešno opravilo usposabljanje. 

Dogovorjeno je bilo, da bo Gasilska zveza Črnomelj zagotovila nadomestne kandidate v okviru 

dogovorjenih prostih mest. Po izpolnitvi teh osnovnih pogojev bo URSZR zagotovila in predala v 

uporabo čoln s pripadajočo opremo, prav tako pa je bila predstavnikom na njihovo željo po 

terenskem vozilu predstavljena možnost, da za zagotovitev vozila na URSZR naslovijo vlogo, 

saj bo URSZR jeseni menjala nekaj terenskih vozil Civilne zaščite, ki bodo namenjena za 

nadaljnjo uporabo v društvih in organizacijah s področja zaščite, reševanja in pomoči. Glede 

izražene potrebe, da PGD Črnomelj pridobi koncesijo za reševanje na vodi in iz vode, je 

potrebna sprememba Uredbe o organiziranju, opremljanju in usposabljanju sil za zaščito, 

reševanje in pomoč, kar bo izvedeno, ko bodo dogovorjene in usklajene tudi ostale pobude.

Glede zagotavljanja zdravstvene oskrbe pojasnjujemo, da ima Slovenska vojska v svoji sestavi 

zdravstvene zmogljivosti, ki so v skladu z zakonodajo namenjene zdravstveni oskrbi pripadnikov 

Slovenske vojske. Za potrebe lokalnega prebivalstva se lahko aktivirajo v primeru izrednih 

razmer in naravnih ali drugih nesreč. Vojaška zdravstvena enota Slovenske vojske ni del javne 

zdravstvene mreže in tudi ni nosilec koncesije za opravljanje zdravstvene dejavnosti za civilno 

prebivalstvo. Poleg tega v Slovenski vojski ni zadostno število zdravnikov stalne sestave, saj se 

tudi sama naslanja na javno zdravstvo in zdravnike, ki so pogodbeni pripadniki rezervne 

sestave Slovenske vojske.

Skladno z Zakonom o zdravstvenem varstvu in zdravstvenem zavarovanju (Uradni list RS, 

št. 72/06 – uradno prečiščeno besedilo, 114/06 – ZUTPG, 91/07, 76/08,

62/10 – ZUPJS, 87/11, 40/12 – ZUJF, 21/13 – ZUTD-A, 91/13, 99/13 – ZUPJS-C,

99/13 – ZSVarPre-C, 111/13 – ZMEPIZ-1, 95/14 – ZUJF-C, 47/15 – ZZSDT,

61/17 – ZUPŠ, 64/17 – ZZDej-K in 36/19) zdravstvene ustanove zagotavljajo nujno zdravljenje 

oseb neznanega prebivališča, tujcev iz držav, s katerimi niso sklenjene mednarodne pogodbe, 

ter tujcev in državljanov Republike Slovenije s stalnim prebivališčem v tujini, ki začasno 

prebivajo v Republiki Sloveniji ali so na poti skozi državo in zanje ni bilo mogoče zagotoviti 
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plačila zdravstvenih storitev, kakor tudi za druge osebe, ki po določbah navedenega zakona 

niso vključene v obvezno zdravstveno zavarovanje in niso zavarovane pri tujem nosilcu 

zdravstvenega zavarovanja.

Zdravstvene ustanove opravijo nujne storitve zdravstvene oskrbe migrantov, stroške storitev pa 

izstavijo Ministrstvu za zdravje, s katerim tekoče rešujejo morebitne dileme in težave, ki pa 

zaenkrat še ne motijo njihovega rednega dela.

V zvezi s financiranjem občin želimo pojasniti, da na podlagi Zakona o financiranju občin 

(Uradni list RS, št. 123/06, 57/08, 36/11, 14/15 – ZUUJFO, 71/17 in 21/18 – popr.; v nadaljnjem 

besedilu ZFO-1) prejemajo občine prihodke za financiranje primerne porabe za financiranje 

obveznih tekočih nalog občin. Primerna poraba je izračunana na podlagi enačbe iz 13. člena 

ZFO-1, zato v okviru financiranja primerne porabe Ministrstvo za finance nima možnosti za 

zagotavljanje dodatnih sredstev iz proračuna Republike Slovenije. 

Kot opisano v zgornjih odstavkih, se določena sredstva že sedaj zagotavljajo v državnem 

proračunu (npr. čiščenje odpadkov zaradi nezakonitih migracij …). 

Nadalje Vlada še poudarja, da Zakon o spodbujanju skladnega regionalnega razvoja (Uradni list 

RS, št. 20/11, 57/12 in 46/16) v 24. členu določa obmejna problemska območja kot prednostna 

območja vseh razvojnih politik. Uredba o določitvi obmejnih problemskih območij (Uradni list 

RS, št. 22/11, 97/12, 24/15 in 35/17) določa, katera so ta območja. Uredba o izvajanju ukrepov 

endogene regionalne politike pa v 11. členu določa merila in področja za dodeljevanje sredstev 

pri izvajanju ukrepov na obmejnih problemskih območjih.

V prejšnji in sedanji finančni perspektivi so bila prednostna območja vseh razvojnih politik 

problemska območja z visoko brezposelnostjo, v naslednji pa so to obmejna problemska 

območja.

mag. Barbara Peternelj

namestnica generalnega sekretarja
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Občina Črnomelj

Ga. Danijela Nedič Orešič,
Direktorica Občinske uprave

Številka: 020-1744/2019-2
Datum: 28. 11. 2019 

Zadeva: Odgovor glede delovanja Finančne pisarne Črnomelj

V zvezi z vašim dopisom št. 032-1/2019-24 z dne 25. 11.2019 glede delovanja Finančne pisarne 
Črnomelj vam v nadaljevanju podrobneje pojasnjujemo delo Finančnega urada Novo mesto na 
območju UE Črnomelj.

Ob združitvi DURS in CURS je bil dne 1. 1. 2015 ustanovljen Finančni urad Novo mesto. Od 
ustanovitve, torej 1. 1. 2015 dalje do 1. 6. 2018 je imel Finančni urad Novo mesto na lokaciji Črnomelj 
9 zaposlenih. Zaposleni so opravljali dela, ki so se nanašale na skupne naloge Finančnega urada 
Novo mesto in le v majhnem delu naloge finančne pisarne za potrebe lokalnih davčnih zavezancev. 
Za potrebe zavezancev iz krajevne pristojni UE Črnomelj je bila odprta zgolj finančna pisarna, kot 
metoda dela. Obisk lokalnih zavezancev se skozi leto spreminja v odvisnosti do izvajanja odmer, kot 
bo podrobneje predstavljeno v nadaljevanju tega odgovora. 

V letu 2018 smo glede na Načrt dela Finančnega urada Novo mesto za leto 2018 ter podanih priporočil 
iz podrobne notranje kontrole delovanja finančnih pisarn pristopiti k iskanju učinkovitejših načinov dela 
in optimizaciji delovnih procesov v Sektorju za davke našega Finančnega urada. 

Sledila je optimizacija Sektorja za davke. Tako je FU Novo mesto s 1. 6. 2018 na lokaciji Črnomlja 
ohranil zgolj finančno pisarno, ki je odprta ob ponedeljkih in sredah. Vse sodelavke (z izjemo sodelavke 
s štiriurnim delavnikom, ki opravlja delo na lokaciji MP Metlika) od takrat opravljajo delo na lokaciji 
sedeža urada v Novem mestu. 
Na ta način smo dvignili učinkovitost pri delu, lažje organiziramo delo, povečali smo pregled nad 
opravljenim delom in učinkoviteje obvladujemo odmerne čase. 

Fizično je bila lokacija na Kolodvorski 32 v Črnomlju vrnjena MJU. Od 1. 1. 2019 imamo tako prostore 
Finančne pisarne Črnomelj na Upravni enoti Črnomelj, na Zadružni cesti 16. Praksa v letošnjem letu 
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je pokazala, da je bila izvedena optimizacija dela in selitev sodelavk na lokacijo Kandijske ceste 21, v 
upravno zgradbo FU Novo mesto, za vse pozitivna in koristna sprememba.

Na Finančnem uradu Novo mesto zelo vestno spremljamo število obiskov davčnih zavezancev in njih 
potrebe na vseh treh finančnih pisarnah urada (Črnomelj, Trebnje in Metlika). Z obzirom, da beležimo 
manjši obisk v mesecih od julija do decembra smo se za Finančno pisarno v Črnomlju odločili, da bo 
od 1. 7. 2019 do 31. 12. 2019 odprta samo enkrat tedensko, in sicer vsako sredo  od 7:00 do 12:00, 
ter od 13:00 do 17:00 ure. 

Razlog za našo odločitev glede zmanjšanja števila uradnih ur je upad obiska strank, ki je posledica 
uporabe drugih komunikacijskih poti, ter predvidenega manjšega obsega množičnih odmer davkov do 
konca leta, ki bi posledično lahko vplivale na povečan obisk finančnih pisarn. 

O tem je bila, med drugimi, dne 20. 6. 2019 obveščena tudi Občina Črnomelj (prilagamo zadevni 
dopis). Omeniti velja, da smo za osebni stik strankam še vedno na voljo na sedežu Finančnega urada 
Novo mesto, Kandijska cesta 21, v času uradnih ur, v ponedeljek, torek, sredo in petek. Prav tako je 
»sosednja« Finančna pisarna v Metliki odprta vsak ponedeljek od 8:00 do 12:00 ter od 13:00 do 15:00 
ure. Strankam je tudi omogočeno, da lahko oddajajo vloge v fizični obliki vsak dan v nabiralnik FURS, 
ki se nahaja pri vhodnih vratih UE Črnomelj.

Spodnja statistika potrjuje naša predvidevanja in podpira tezo, da ni prav nobenih bojazni, da ne bi 
zadovoljili vseh potreb davčnih zavezancev na lokaciji Črnomlja po predvidenem planu. V mesecih od 
julija do oktobra beležimo 17 % upad obiska Finančne pisarne Črnomelj v primerjavi z lanskim letom. 
Istočasno vidimo, da je obisk Finančne pisarne Črnomelj v teh štirih mesecih z 877 obiski manjši, kot 
je npr. v mesecu januarju, z 1.432 obiski davčnih zavezancev. Januarja smo pokrili 1.432 obiskov 
davčnih zavezancev z osmimi (8) delovnimi dnevi, v teh štirih mesecih pa 877 obiskov s šestnajstimi 
(16) delovnimi dnevi.

Statistika obiska Finančne pisarne Črnomelj v letu 2018 in 2019

LETO 2018

URAD PISARNA Mesec jan feb mar apr maj jun jul avg sep okt nov dec SKUPAJ

NOVO 
MESTO ČRNOMELJ  1.584 701 245 340 230 513 323 240 242 252 229 136 5.035

LETO 2019 (do vključno 7.11.2019)

URAD PISARNA Mesec jan feb mar apr maj jun jul avg sep okt nov SKUPAJ

NOVO 
MESTO ČRNOMELJ  1.432 789 330 360 271 351 297 163 193 224 52 4.462

Obisk bomo še naprej spremljali in v primeru povečanega obiska prilagodili našo prisotnost v finančnih 
pisarnah. Na pričakovane enkratne povečane obiske pisarn bomo sproti odreagirali z dodatnimi 
delavci ali dodatnim dnevom, kot je bilo to npr. izvedeno v ponedeljek, dne 1. 7. 2019 zaradi izteka 
roka za ugovore zoper IID 2018. 

Za dne 23. 12. 2019 in 30. 12. 2019 imamo že planirana dodatna dneva delovanja finančne pisarne v 
Črnomlju, javnost pa bo o tem pravočasno obveščena.
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Dodatno pojasnjujemo, da zadevni začasni ukrep ne predstavlja odstopanje od siceršnje prakse 
FURS, saj tudi drugi finančni uradi čez poletni čas in/ali zaradi zmanjšanja obiskov davčnih 
zavezancev zmanjšujejo odpiralni čas finančnih pisarn. 

Naj zaključimo. Finančne pisarne so v FURS kot metoda dela organizirane v okviru finančnih uradov 
zaradi večje dostopnosti upravnih storitev do zavezancev. Namen organizacije finančnih pisarn je, da 
v okviru Sektorjev za davke, ki sicer delujejo na sedežih posameznih finančnih uradov, pokrivajo tista 
področja upravnih storitev finančne službe, kjer je stik z zavezanci, ki so fizične osebe, najbolj 
potreben. Odprtje finančnih pisarn že več let načrtujemo vnaprej glede na izkušnje v preteklih letih, 
ves čas spremljamo obiske in se na podlagi teh podatkov tudi z delovnim časom prilagajamo. Tako so 
pisarne v začetku leta, ko je obisk večji, odprte več dni v mesecu in sta v pisarnah prisotna takrat tudi 
po dva uslužbenca, v drugi polovici leta oz. od meseca avgusta naprej pa ta obisk znatno pade, zato 
v tem času leta pisarne običajno zapiramo.

Finančna uprava RS se v dobi informacijske tehnologije zaveda, da je za izvajanje vseh zakonsko 
predpisanih nalog potrebno prilagajati tudi način dela, seveda ob upoštevanju potreb zavezancev. Iz 
tega pisanja in tudi nedavne pobude državnega svetnika po našem mnenju primarno izhaja želja po 
decentralizaciji in ohranjanju upravnih storitev ne glede na upravičenost oziroma potrebe. Upravni 
organ mora v okviru svojih pristojnosti v prvi vrsti skrbeti za zakonito izvajanje nalog, zaradi katerih je 
ustanovljen in pristojen, s številom zaposlenih, ki jih glede na kadrovski načrt lahko zaposli. Da bi vse 
to uskladili, v Finančni upravi RS razvoju tehnologije prilagajamo tudi procese, čemur se prilagajajo 
tudi zavezanci (zaznavamo upad obiska zavezancev po dislociranih enotah). Zmanjševanje števila 
zaposlenih, povečevanje števila nalog in njihova zahtevnost v finančni službi presega zgolj obravnavo 
obdavčitev fizičnih oseb. Zato si Finančna uprava RS prizadeva, da bi odmere davčnih obveznosti 
opravljala s kar najmanjšim številom zaposlenih in svoje razpoložljive resurse usmerjala na tista 
področja delovanja, kjer so tveganja za neizpolnjevanje ali napačno izpolnjevanje davčnih obveznosti 
največja.

Lepo vas pozdravljamo,

Mag. Milan Kelher,
direktor finančnega urada

Priloga:
- Dopis občinam z dne 20. 6. 2019

Vročiti: po e-pošti (obcina.crnomelj@siol.net)

V vednost: po e-pošti (peter.jenko@gov.si, tajnistvo.gfu@gov.si)

mailto:obcina.crnomelj@siol.net
mailto:peter.jenko@gov.si
mailto:tajnistvo.gfu@gov.si


Na podlagi 33.člena Zakona o javnih financah (Uradni list RS, št.11/11 – uradno prečiščeno besedilo, 
14/13 – popr., 110/11-ZDIU12, 46/13-ZIPRS1314-A, 101/13-ZIPRS1415, 38/14-ZIPRS1415-A, 14/15-
ZIPRS1415-D,  55/15-ZFisP, 96/15-ZIPRS1617, 80/16-ZIPRS1718, 71/17-ZIPRS1819 in 13/18)  in 30. in 
107.člena Statuta občine Črnomelj (Uradni list RS, št.83/11, 24/14 in 66/16) je župan Občine Črnomelj 
dne 10.12.2019 sprejel 
 
 
 
 

S K L E P 
O ZAČASNEM FINANCIRANJU OBČINE ČRNOMELJ V LETU 2020 

 
 
 
 

1.člen 
 

S tem sklepom se ureja način in obseg financiranja proračunskih uporabnikov do sprejetja proračuna 
Občine Črnomelj za leto 2020. Obdobje začasnega financiranje iz tega sklepa traja največ tri mesece, 
to je do 31.3.2020. 
 

2.člen 
 

Do sprejetja proračuna Občine Črnomelj za leto 2020 se financiranje potreb proračunskih 
uporabnikov nadaljuje na podlagi proračuna za leto 2019 in za iste programe kot v letu 2019. 
 

3.člen 
 
V obdobju začasnega financiranja se smejo porabljati sredstva do višine porabljenih sredstev v 
enakem obdobju preteklega leta. 

4.člen 
 
Proračunskim uporabnikom se sredstva zagotovijo v odvisnosti od njihovih dejansko ugotovljenih 
potreb in finančnih možnosti. 
Investicije se financirajo v skladu z že sprejetimi obveznostmi. V obdobju začasnega financiranja ni 
možno pričenjati novih investicij. 
 

5.člen 
 
V obdobju začasnega financiranja neposredni uporabniki ne smejo povečevati števila zaposlenih 
glede na stanje na dan 31.12.2019. 
 

6.člen 
 
Po preteku začasnega financiranja se v tem obdobju nastali prihodki in odhodki vključijo v proračun 
tekočega leta. 
 

7.člen 
 
Obdobje začasnega financiranja iz tega sklepa traja od 1.1.2020 do sprejetja proračuna za leto 2020, 
oziroma največ do 31.3.2020. Začasno financiranje proračuna se lahko podaljša na predlog župana s 
sklepom Občinskega sveta, če je to potrebno za financiranje funkcij občine. 



 
8.člen 

 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS, uporablja pa se od 1.januarja.2020 
dalje. 
 
 
Številka: 410-378/2019 
Datum:   10.12.2019 
         Župan 
               Andrej Kavšek, l.r. 
            
   
 
               
      
V vednost: 
- Občinski svet Občine Črnomelj 
- Nadzorni odbor Občine Črnomelj 
 
 




